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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV, 
 
 
ki je bila v torek, 27.9.2011 ob 18. uri v knjižnici OŠ Preserje. 
 
Sejo je do izvolitve predsednika Sveta staršev vodil g. Igor Selan, ki je bil tudi sklicatelj 1. 
seje Sveta staršev v šolskem letu 2011/2012. 
 
Na seji so bili prisotni: ga. Andreja Ulaga, ga. Urška Mlakar, ga. Bernarda Mali, g. Jurij 
Primšar, g. Aleš Jerina, ga. Natalija Premužič, g. Sašo Rogelj, ga. Veronika Susman, g. Ivan 
Celestina, g. Tadej Jeras, ga. Tatjana Berce Alič, ga. Janja Suhadolnik, ga. Sonja Intihar 
Šadl, ga. Marjanca Cilenšek, g. Gregor Zajc in ga. Valentina Grum. 
Seje se niso udeležili: g. Anton Košir, ga. Kristina Suhadolnik, odsotnost je opravičil g. Iztok 
Kuk. 
 
 
Predlagani 
DNEVNI RED: 
 

1. Imenovanje zapisnikarja.  
2. Poročilo o opravljenih volitvah v Svet staršev in predstavitev staršev, ki so bili izvoljeni 

v Svet staršev. 
3. Izvolitev predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev. 
4. Obravnava Poročila o realizaciji LDN za š.l. 2010/2011. 
5. Obravnava Letnega delovnega načrta za š.l. 2011/2012. 
6. Razno. 

 
 
Ad 1. 
 
SKLEP 1: 
Za zapisnikarico je bila imenovana ga. Katja Turk. 
 

  je po uvodnem pozdravu zbranim članom Sveta staršev predstavil strokovne 
delavce šole, ki so se udeležili seje.   
 
Ad 2. 
 
Poročilo o opravljenih volitvah staršev v Svet staršev je podala   

. Volitve predstavnikov staršev in njihovih namestnikov so potekale 13.9 do 15.9.2011 
v vseh oddelkih, v času roditeljskih sestankov. V Svet staršev je bilo izvoljenih 18 
predstavnikov staršev. V Svetu staršev so zastopani tudi trije predstavniki staršev, ki imajo 
mandat v Svetu zavoda.  
Predstavniki Sveta staršev, ki so zastopani v Svetu zavoda so:   ,  

in   
 
V nadaljevanju je pozval predstavnike staršev, da se predstavijo. Po predstavitvi je 
staršem povedal kakšno sodelovanje šola pričakuje s strani staršev oziroma od vseh 
udeležencev vzgojno-izobraževalnega procesa.



 

Ad. 3 
 

  je predstavnike staršev pozval k izvolitvi predsednika in namestnika predsednika 
Sveta staršev.  Starši so predlagali za kandidata  in za kandidatko  

 . 
 
Po razpravi so člani sprejeli  
SKLEP 2: 
Člani Sveta staršev so soglasno izvolili   za predsednika Sveta staršev in 

   za namestnico predsednika Sveta staršev. 
 
Po izvolitvi predsednika Sveta staršev je   vodenje seje predal . 
 

  se je staršem predstavil, zahvalil za zaupanje in prevzel vodenje seje. 
 
Ad 4. 
 
Poročilo o realizaciji LDN za š.l. 2010/2011 je predstavila  . 
 
Predstavila je obseg in organizacijo pouka, delo pedagoških delavcev in strokovnih organov 
šole. Pouk je v š.l. 2010/2011 potekal v skladu s šolskim koledarjem. Predmetnik in učni 
načrt sta bila realizirana. Realizacija pouka je bila 99,52%.  
Nacionalno preverjanje znanja za učence 9. razredov je potekalo v maju, pri predmetih 
slovenski jezik, matematika in biologija. Udeležba učencev je bila 100%. Učenci so dosegli 
naslednje rezultate: 

- slovenski jezik 53,14%, slovensko povprečje je bilo 55,00%, 
- matematika 60,41%, slovensko povprečje 55,55%, 
- biologija 49,47, slovensko povprečje 48,02%. 

Razširjen program šole (dopolnilni pouk, dodatni pouk, individualni pouk, dodatna strokovna 
pomoč, podaljšano bivanje, šola v naravi, …) je bil izveden po planu. V skladu z LDN so bili 
izvedeni letna šola v naravi za 5. razred v Pacugu in zimska šola v naravi v CŠOD Planinka 
za 6. razred ter naravoslovni tabori za 2., 7. in 8. razred. 
Šola je sodelovala s starši, z društvi in drugimi organizacijami (KS, KD Rakitna, MKZ 
Rakitna, Vrtci Brezovica, PP Vič, …). Uspešno je bilo tudi mednarodno sodelovanje. 
 

   je pri predstavitvi projektov, ki jih šola izvaja obvestil, da je šola z 31.8.2011 
prekinila sodelovanje v projektu Zdrav življenjski slog.  
 
Po predstavitvi poročila in razpravi so člani sprejeli  
 
SKLEP 3: 
Člani Sveta staršev so obravnavali Poročilo o realizaciji LDN za š.l. 2010/2011 in se seznanili 
s poročilom. Poročilo je priloga arhivskemu zapisniku.  
 
Ad 5. 
Letni delovni načrt za š.l. 2011/2012 je predstavil  . LDN je objavljen na spletni 
strani šole. 
 
Po predstavitvi in razpravi so člani sprejeli  
 
SKLEP 4:  
Člani Sveta staršev so se seznanili z Letnim delovnim načrtom za š.l. 2011/2012. 
LDN je priloga arhivskemu zapisniku.  
 



 

Ad. 6 
 

    je članom predstavila predlog spremembe Vzgojnega načrta 
OŠ Preserje. Predlog  so oblikovali strokovni aktivi. Sprememba je v delu, ki se nanaša na 
opravičevanje odsotnosti učencev od pouka. Učenci so dolžni predložiti le opravičilo staršev, 
ne pa zdravniškega opravičila, tudi v primeru odsotnosti, ki je daljša od petih delovnih dni. 

je člane seznanila, da je v primeru daljše neaktivnosti pri pouku športne vzgoje 
opravičilo zdravnika potrebno. Člani so bili seznanjeni, da bo o spremembi vzgojnega načrta 
odločal Svet zavoda na seji dne 28.9.2011.  
 
Po razpravi so člani sprejeli  
 
SKLEP 5: 
Člani Sveta staršev so se seznanili s predlogom spremembe Vzgojnega načrta OŠ Preserje  
v točki Pravila šolskega reda na strani 12. Iz besedila se črta zapis »za odsotnosti daljše od 
5 dni je potrebno zdravniško opravičilo«. 
 
Člani Sveta staršev so ponovno izpostavili dileme glede: 

- prometne varnosti pri PŠ Jezero in Podpeškem križišču, 
- graditve nove PŠ Jezero. 

 
Član Sveta staršev je postavil vprašanje glede termina izvajanja računalniškega krožka za 
učence 4. razredov in možnosti, da gredo učenci pred krožkom na kosilo.  

  je pojasnil, da bo vprašanje posredoval vodji krožka in da bo odgovor posredovan 
naknadno.   
 
Članica Sveta staršev je glede na stališče šole, da išče možnosti zmanjšanja porabe 
papirnatih brisač predlagala možnost menjave brisač v šoli in prehod na brisače na rolo.  
Članica bo šoli posredovala predlog oziroma ponudbo. 
 

  je opozoril, da šola v začetku šolskega leta prejme ponudbe različnih ponudnikov 
(zavarovalnice: nezgodno zavarovanje učencev, otroške revije: Zmajček, Ciciban, …, 
ponudbe zunanjih izvajalcev za izvajanje dejavnosti, …). 
Starše je obvestil, da bo šola v prihodnje ponudbe staršem posredovala le na za to 
predvidenih mestih, kjer si bodo učenci in starši lahko ogledali in izbrali ponudbe, ki jih 
zanimajo.  
 
Sprejet je bil tudi   
SKLEP 6: Člani so soglašali, da se vsa gradiva za seje pošiljajo po e- pošti. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.20.  
 
 
 
Zapisala:       Predsednik Sveta staršev: 
Katja Turk, l.r.           Gregor Zajc, l.r. 


